
Bestyrelsesmøde i BROEN Danmark den 8.januar 2025 klokken 10.00 – 

12.00 

Hvor: Onlinemøde 

Deltagere: Hanne Aa Risager, Carsten Nielsen, Gitte Holgaard, 

Søren T. Hansen, Jill Hagen og Jette Husum 

Afbud: Peter Poulsen 

Sekretariatet: Linda Hesel, Henrik Nørgaard og Erik Haumann.  

 

 

DAGSORDEN/REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden 
- valg af ordstyrer 
- valg af referent 
- godkendelse af referat fra forrige 

bestyrelsesmøde 
 

Dagsorden samt referat fra foregående møde 
godkendt. 
Henrik vælges som ordstyrer og Erik tager 
referat. 
 

2. Indkomne forslag v./ formanden 
- Lars Netteberg fra BROEN Rudersdal 
stiller spørgsmålet ” Børn bliver 
mobbet i foreningslivet – eksempelvis 
boldklubben Skjold Birkerød – hvad 
kan BROEN gøre”. Lars har sendt en 
intern undersøgelse fra Boldklubben 
Skjold Birkerød 

Problemet drøftes i bestyrelsen. Jette fra 
BROEN Randers og Jill fra BROEN Horsens 
fortæller, at der er fin kontakt til de enkelte 
foreninger. 
Udfordringen vedrørende mobning og 
mistrivsel i idrætsforeninger og andre 
foreninger som modtager børn og unge fra 
BROEN, er en opgave, som skal løses af 
aktivitetsudbyderen. Idrætsforbundene 
arbejder på at tilbyde/tilpasse aktiviteter for 
børn og unge med udfordringer. 
Konklusion: Søren kontakter Lars Netteberg. 

3. Økonomi /v kassereren og 
sekretariatet. Orientering. 
 

Jill sender skemaer rundt i forhold til kørsel, 
broafgift, færgefart og andre udgifter i 
forbindelse med bestyrelsesmøderne. Benyt 
venligst skemaerne ved refusion af udgifter – 
spørg kassereren hvis der er spørgsmål. 
Erik orienterer om fondsmidler til Vordingborg 
og BROEN Danmark. 
I forhold til Finansloven 2025, så er BROEN 
Danmark skrevet ind i Finansloven – efter 
sigende med 1 million i driftsstøtte om året de 
kommende 4 år, hvilket er en beskæring med 
900.000 kroner om året. Sekretariatet og 



Hanne undersøger grunden til en reduktion, 
selvom politikkerne udtaler at de vil styrke 
området (gadeidræt – idræt for socialt udsatte) 
de kommende 4 år. 
 

 
4. Generalforsamling og årskonference 

2025 
- Arrangementet holdes på Vejle Center 

Hotel 
- Dirigent: Mogens Seider 
- Revisor: Jens Erik Lidegaard – 

Lidegaard revision aflægger regnskab 
- Dagsorden drøftes 

- Program vedhæftet 

I forhold til programmet: Jette stiller spørgsmål 
om Henrik D. Kristensens oplæg om tiden som 
politikker. Sekretariatet aftaler med Henrik D. 
at vinklen på ”foredraget” også bliver på, hvad 
lokalforeningerne kan bruge (lokal) politikere til  
- blandt andet i forbindelse med valg til 
kommunerne senere på året. 
Punktet ”Bestyrelsen har ordet” – Hanne 
fortæller kort, hvad bestyrelsen har arbejdet 
med i 2024 – blandt andet ud fra 
strategiplanens 4 punkter. 
Jette nævner vigtigheden med at slutte 
konferencen på en god måde – i år slutter vi 
konferencen af med at spise sammen.  

 
5. Eventuelt. 
- Afregning af kørsel m.m. i forbindelse 

med bestyrelsesmøde (Skema) 
 

Afregning af kørsel – se under punktet 
”Økonomi”. 
Henrik fortæller om arrangementet ”BROEN 
Danmark rundt 2025”. Arrangementet har som 
formål at samle midler ind til BROEN Danmark, 
samt at skabe synlighed om BROENs arbejde og 
skabe synlighed om lokalforeningerne. 
Arrangementet finder sted fra tirsdag den 3. 
juni til søndag den 8. juni 
Linda: Efter sigende fra en DR journalist, så var 
kongehuset begejstret for BROENs arbejde – 
måske en kontakt til kongehuset i forhold til at 
finde en protektor (hvis det giver mening?) 

6. Evaluering.  

• Hvordan forløb mødet? 
 

 Jette: ”Tak for et godt møde”. Enighed om 
udtalelsen.. 

 

Horsens den 20. januar 2025 

Erik Haumann – BROEN Danmark 

 

 



                                                                                                                                             


